
Lillängens Egnahemsförening
Protokoll från årsmötet lördag 22 aug 2020 på Lillängsplan. 

Ca 20 pers närvarande

1. Årsmötet öppnat

2. Årsmötet förklarades behörigen utlyst. 

3. Till ordförande för mötet valdes Rufus Ekberg Österdahl och till sekreterare Anna 
Ahlsén Hernek

4. Mats Ahlsén och Leif Johannesson valdes att justera protokollet 

5. Dagordningen för mötet fastställdes.

6. Verksamhetsberättelsen godkändes.

7. Kassören redogjorde för resultaträkningen 2019/2020

8. Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes

9. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2019/2020

10. Inga arvoden har utgått t styrelsen i år och så blir det även nästa år

11. Årsavgiften fastslogs till samma som nu,  200 kr per hushåll och år

12. Val av ordförande: Till ny ordförande valdes Karin Sörmark. Till sekreterare valdes 
Paula Qviberg

13. Val av revisor - inget val, Madeleine Jendeby valdes i fjol för två år. 

14. Val av valberedning: Kerstin Matsson, Christina Sandahl och Jörgen Sandahl fort-
sätter ett år till men vill gärna ha fler med! 

15. Val av sektions- och aktivitetsansvariga (sammankallande). Infosektionen -Anders 
Malmer , Nacka bygger stad (inkl trafiksektionen) - Leif Johannesson, Kräftfisket - 
Staffan Lund, Skogen - Jakob Bjurström Leif Johannesson och Katarina Petrov. I år
skulle Fjällstigen ha haft extra ansvar för kräftskivan, det får kvarstå till 2021.

16. Verksamhetsplanen för 2020/2021 föredrogs och godkändes

17. Förslag till budget 2020/2021 godkändes

18. Övriga frågor : A) Skogen: På Nacka kommun tar Karl Bengtsson över ansvaret 
som skogsansvarig efter Joanna Fahlén. Katarina P och Jakob B träffade båda den 
19 augusti. KB ska återkomma och gemensamt med skogsgruppen gå igenom 
område för område med allmänningar i Lillängen och ser var träd borde tas ner och 
sly röjas. Växtlighet (snår o buskar) som skymmer sikten för trafiken får vi ta ner 



själva och sen kontakta kommunen så hämtar de riset. Hör av dig till skogsgruppen 
om du har önskemål om träd på allmänna grönytor som borde tas bort!                  
B) Båtarna längs Järlasjön: Anders Edelsgren gjorde i våras en inventering och räk-
nade till ca 25 båtar, ett tiotal med okända ägare. Efter efterlysning på FB är det nu 
bara ett flytetyg som är ägarlöst: en gul kanot vid bryggan nedanför Lillängsplan.     
C) Trafik: Det är höga hastigheter på Lillängsvägen, både bilar och snabba cyklister
gasar på mellan vägbulorna. Nya styrelsen uppmanas att undersöka om Lillängen 
kan få en hastighetsskylt likt den som står vid tennisbanan i Storängen. (Kerstin 
Mattsson är väl insatt i hur föreningen jobbat med trafikfrågor tidigare )                    
D) Bryggorna: Badplatsen nedanför Lillängsplan har fått ett rejält lyft: ny trätrall 
fixad, stigen röjd och nu ska bryggan förankras med ny kätting. Tack Anders E m fl! 
Ståltrappan fr Lillängsplan ner mot sjön kommer förhoppningsvis att bytas ut av 
kommunen och stigen röjas ytterligare.                                                                       
E) Grannsamverkan - Anders Lalin (Ättestupsvägen 12) är samordnare i Lillängen. 
Han har etablerat kontakt med kontaktpersoner för de olika gatorna och söker nu 
kontaktpersoner för de delområden som inte har det idag (del av Parkvägen, 
Gränsvägen, Terrassvägen, del av Lillängsvägen och del av Fjällstigen). Anders 
redogörelse för vad som är på gång publiceras på FB och på lillangen.se

19. Årsmötet avslutat.

Vid tangentbordet /Anna Ahlsén-Hernek 

Justeras: 

Leif Johannesson Mats Ahlsén 

http://lillangen.se/

